
Ingediend namens de fractie van Harlinger Belang 
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Soort vraag      x    Schriftelijke vraag aan college 

0    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   x    Schriftelijk  

0    Mondeling tijdens… 
0  per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Privacy en veiligheid communicatie in de jeugdzorg 
  
De NOS berichtte afgelopen week over het gebruik van het beveiligd 
berichtensysteem (CORV) in de jeugdzorg. Gesteld werd dat betrokken instanties, 
waaronder gemeenten, niet of nauwelijks gebruik maken van dit beveiligd 
berichtensysteem. Hieruit volgde de conclusie dat betrokken instanties via andere 
(onbeveiligde) kanalen met elkaar communiceerden, met risico’s voor de privacy en 
veiligheid van de kinderen.  
 
In dit kader heeft de fractie van Harlinger Belang de volgende vragen: 
 

1. Is de gemeente Harlingen aangesloten op CORV en zo ja, sinds wanneer? 
 
De Raad van de Kinderbescherming stelt dat in 35% van de gevallen CORV niet wordt 
gebruikt. Gembox (een ICT-bedrijf dat betrokken is bij de implementatie van CORV) 
stelt dat sommige gemeenten nog nooit zijn ingelogd in CORV. 
 

2. In welke mate gebruikt de gemeente Harlingen het systeem? 
3. Voor zover de gemeente CORV niet (in alle gevallen) gebruikt, wat is hiervan 

de reden, op welke wijze communiceert zij dan met andere instanties en op 
welke wijze is de privacy en veiligheid van de kinderen dan gewaarborgd? 

 
 
 
 
 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


